
 
 
 
 
Op 21 april 2020 is het raadsvoorstel "Verlenging tijdelijke oplossing incontinentiemateriaal" 
aangenomen. Destijds was er veel onduidelijkheid of het aantal te verwachten aanvragen.  
 
Naar aanleiding hiervan heeft de SGP-fractie de volgende vragen aan het college: 

 Hoeveel aanvragen zijn er inmiddels (in totaal) ontvangen m.b.t. het jaar 2019? 

 Hoeveel aanvragen zijn er inmiddels ontvangen m.b.t. het jaar 2020? 

 Hoeveel aanvragen (gesplitst per jaar) zijn inmiddels toegekend?  

 Voor zover mogelijk graag aangeven hoeveel aanvragen (per kalenderjaar) betrekking hebben 
op incontinentiemateriaal en hoeveel op medisch afval.  
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